

**OFFICIAL GAZETTE
OF THE
CONTROL COUNCIL FOR GERMANY**

Number 8

1 July 1946

**AMTSBLATT
DES KONTROLLRATS
IN DEUTSCHLAND**

Nr. 8

1. Juli 1946

4>

SUMMARY

	Page
50. Regulation № 1, dated 10 May 1946, Amendment, made by the German External Property Commission, to Article III of Law № 5	160
51. Directive N° 31, dated 3 June 1946, Principles concerning the Establishment of Federations of Trade Unions.....«	160
52. Law № 30, dated 20 June 1946, Tax on Sugar f t * .	161
53. Directive № 32, dated 26 June 1946, Disciplinary Measure« against Managing and Administrative Staffs of Educational Institutions Teaching Staff, and Students Guilty of Militaristic Nazi or Anti-Democratic Propaganda	162
54. Law N° 31, dated 1 July 1946, Police Bureaus and Agencies of a Political Nature	163

INHALTSVERZEICHNIS

	Seite«
50. Anordnung Nr. 1 der Kommission für das deutsche Auslandsvermögen vom 10. Mai 1946 zur Änderung des Artikels 111 des Gesetzes ! r. 5	169
51. Direktive Nr. 31, vom 3. Juni 1946, bez. der Grundsätze für Errichtung von Gewerkschaftsverbänden	160
52. Gesetz Nr. 30, vom 20. Juni 1946, bez. der Zuckersteuer .	161
53. Direktive Nr. 32, vom 26. Juni 1946, bez. der Disziplinarmaßnahmen gegen Leitendes und Verwaltungspersonal von Lehranstalten, den Lehrkörper und die Studenten die sich militaristischer, nationalsozialistischer oder antidemokratischer Propaganda schuldig machen .	162
54. Gesetz Nr. 31, vom 1. Juli 1946, bez. der Polizeibüros und -agenturen politischen Charakters	163